Moscow

Moscow is the capital of Russia, its political, economic, commercial and cultural centre. It was founded 8 centurys ago by Prince Yuri Dolgoruky in 1147. Gradually the city became more and more powerfull. In the 13th century Moscow was the centre of the struggle of Russian lands for the liberation from the tartar yoke. In the 16th century under Ivan the Terrible Moscow became the capital of the new united state. Though Peter the Great moved the capital to St. Petersburg in 1712; Moscow remained the heart of Russia. That's why it became the main target of Napoleon's attack. After the October revolution Moscow became the capital again. Now moscow is one of the largest cities in Europe. Its total area is about nine hundred square kilometres. The population of the city is over 8 million. Moscow is one of the most beautiful cities in the world. The heart of Moscow is Red Square. The Kremlin and St. Basil's Cathedral (Vasily Blazheny) are masterpieces of encient Russian architecture. On the territory of the Kremlin you can see old cathedrals, the Palace of Congresses, the Tzar-Cannon and the Tzar-Bell, the biggest cannon and bell in the world. St. Basil's Cathedral was built in the mid-16th century in memory of the victory over Kazan. One of the well-known Kremlin museums is the Armouty Chamber. The famous golden cap of Monomach, the first Russian imperial crown of Catherin the second and many other historical items are exhibited there. There are more than 80 museums in Moscow. The Historical Museum, the Pushkin Museum of Fine Arts, the Tretyakov State Picture Gallery are world famous and the largest. Moscow is famous for its theatres. The best-known of them are Bolshoi, Maly and Art theatres. Moscow is the seat of the Russian Parliament (the Duma) and the centre of political life of the country. 

Перевод текста: Moscow 

Москва - капитал России, ее политического, экономического, коммерческого и культурного центра. Это было основано 8 centurys назад Принцем Юрием Долгоракай в 1147. Постепенно город стал более мощным. В 13-ом столетии Москва была центром борьбы российских стран для освобождения от татарского хомута. В 16-ом столетии при Иване Грозном Москва стала капиталом нового объединенного государства. Хотя Петр Великий перемещал капитал в Санкт-Петербург в 1712; Москва оставалась сердцем России. Именно поэтому это стало главной целью нападения Наполеона. После октябрьской революции Москва стала капиталом снова. Теперь Москва - один из наибольших городов в Европе. Его полная область - приблизительно девятьсот квадратных километров. Население города - более чем 8 миллионов. Москва - один из самых красивых городов в мире. Сердце Москвы - Красная площадь. Кремль и С-. Собор Базилика (Vasily Blazheny) - шедевры encient российской архитектуры. На территории Кремля Вы можете видеть старые соборы, Дворец Конгрессов, Орудия царя и Звонка царя, самого большого орудия и реветь в мире. Собор С-Базила был построен в середине 16-ого столетия в памяти о победе над Казанью. Один из известных Кремлевских музеев - Палата Armouty. Известная золотая кепка Мономашины, первая российская императорская корона Catherin второе и много других исторических пунктов показана там. В Москве есть больше чем 80 музеев. Исторический Музей, Музей изобразительных искусств Пушкина, Картинная Галерея государства Третьякова - известный мир и наибольшее. Москва известна ее театрами. Самые известные из них - Bolshoi, Maly и Художественные театры. Москва - место российского Парламента (Дума) и центр политической жизни страны.

